
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
20. 6. 2019 

Koleje Strahov 

Zápis provedl: Milan Kurka 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:20  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty, děkuje klubu Silicon Hill a 
seznamuje je s ním navrženým programem, který byl zaslán do konference parlamentu.  
 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: T. Drábek, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
6. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
7. Prezentace výročních zpráv (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
8. Schválení účetní závěrky za rok 2018 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)  
9. Schválení interního předpisu 2019-P2 Výroční zprávy a hlášení o stavu klubu (vede: S. 

Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
10.Schválení interního předpisu 2019-P3 Odvody na centrální účty (vede: S. Jeřábek, typ: 

hlasování, čas: 15 min.) 
11.Schválení ekonomické činnosti Vítejte na ČVUT 2019 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, 

čas: 10 min.) 
12.Schválení aktualizace ekonomické činnosti zaČVUTění (vede: S. Jeřábek, typ: 

hlasování, čas: 5 min.) 
13.Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
14.TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
 
Usnesení 2019-06-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 20. června 2019.“ 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Verča Marešová (BEST): Ahoj, jsem Verča, jsem tu z BESTu, kde jsem byla nově zvolena 
jako prezidentka pro období 2019 až 2020. 

S. Jeřábek: Máš nějaký cíl, kterého bys chtěla dosáhnout?  

V. Marešová: Co se týká Studentské unie ČVUT, ráda bych zlepšila vztahy mezi BESTem a 
SU. Přijde mi, že nás nemáte moc v lásce. 

 

M. Klement: Ahoj, jsem z klubu Engineers Prague, nyní zastupuji Aleše Příhodu, který je 
momentálně na Slovensku. 
 

 

Stránka 1 z 13 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
20. 6. 2019 

Koleje Strahov 

Š. Jílek (IAESTE): Ahoj, jsem tu za IAESTE. Jsem tu za Almu Deleut, která právě udělala Bc. 
 
T. Drábek (AS ČVUT, +/-FEL): Kdo mne nezná, jsem Tomáš Drábek a jsem tu za 
Akademický senát.  
 

3 Informace z klubů 
MASAŘKA (V. Vlčák): Chci vás pozvat na grilovačku na Masarykově koleji, jste srdečně             
vítáni. Připraveno bude maso na gril a pivo, tak se určitě zastavte. Jinak u nás proběhly                
volby, bylo pět zvolených členů. Předseda je Oleg Ostashchuk, místopředsedou jsem já.            
Dále finišujeme novou posilovnu. 
HLÁVKOVA KOLEJ (M. Dendis): U nás se nic moc nestalo, dovybavovali jsme fitko a              
chystáme se na grilovací sezónu. 
EFDRIVE (R. Volf): V eFDrivu se toho nic moc nestalo. Jediná větší aktivita byla sbírka na                
věnec na pohřeb dlouhodobého docenta na FD. Do sbírky se zapojilo dost lidí i mimo klub.                
Nyní nás čeká fakultní víkend v Děčíně, kam nás jede 12. Budeme se zde prezentovat v                
rámci naší fakulty. Plánujeme letní kino na rozloučení s fakultou. 
ČAJOVNA (D. Vrtěl): Proběhly volby, novým předsedou se stal Martin Andrýsek. Máme za             
sebou Dýmky na kopci, kde v jeden moment bylo 400 lidí, možná až 450. V akci hodláme                 
pokračovat. 
SINCOOLKA (P. Valach): Konal se turnaj v nohejbale a sportovní akce (zjistit Milan), na              
prázdniny to bude spící. 
FIT++ (M. Němec): Se Spolkem posluchačů architektury jsme uspořádali FAFIT Grill a            
řešíme Hello FIT!. S fakultou proběhne spolupráce v rámci fakultního kurzu Introduction to             
Computer Science a příští týden proběhne před fakultou gril pro prváky na FITu. 
IAESTE (Š. Jílek): Máme nový Board a nového prezidenta. Stážisti začínají přijíždět,            
připravujeme pro ně akce. Dále jsme měli teambuilding. Máme také hotového průvodce            
prváka, v tuto chvíli se rozváží na fakulty. Připravujeme den iKariéra, kdo chce pomoci, je               
vítaný. Novou prezidentkou je Patrícia Matejová. 
BEST (V. Marešová): Proběhly volby, nebyly obsazeny všechny pozice, proto bude           
doplňovací kolo. Minulý měsíc proběhl motivační týden, na léto plánujeme akademický kurz            
pro zahraniční studenty, což je jedna z našich největších akcí. 
ENGINEERS PRAGUE (M. Klement): Proběhly volby, kde se nic nezměnilo od minulého            
stavu. Připravujeme se na novou sezónu, budeme hrát novou ligu – včera jsme vypověděli              
EUHL, jinak se navenek moc neděje. 
STOH (O. Rybola): Nic moc nového se nedělo. Ukončila se u nás turnajová liga, na konci                
měsíce bylo vyhlášení. Povedlo se nám uspořádat schůzi Představenstva, máme jen           
středeční otvíračky. Nyní se nám ozvala starší členka, že by chtěla být aktivní a pořádat               
Screble úterky. 
Silicon Hill (J. Rubáš): Měli jsme toho hodně. Byli jsme na našem výjezdku, konal se               
bowling, což byla první větší akce HR SH. Výjezdka se účastnili i lidé z BESTu, tak věřím,                 
že jste si to užili. Interní věci: zjistili jsme, že projekty užívající listy (e-mailová konference) je                
mají v public módu. Byli jsme upozorněni, že se tam dostane prakticky kdokoliv. Občas se               
stane, že jde tabulka, která obsahuje tabulku jmen a podobně – jde to vidět v public archivu.                 
Pracujeme na uzavření listů, všechny budou v režimu private. Doporučuji se podívat na             
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vaše listy, jestli nemáte podobný problém. Jinak zatím nemáme pořízenou anténu v gril             
centru, nicméně se na ní pracuje. Nebude přidělána gaffou, ale normálně. Podařilo se             
uzavřít smlouvu s ÚTVS – tímto děkuji prezidentovi a Jakubovi Šejnovi. ÚTVS se bude              
podílet na financování fitcentra, protože ho taky používá (pro výuku). Dále jsme přišli o              
přístup do K4 (čtečkový systém ČVUT), protože se změnila politika ČVUT. Údajně jen             
pracovníci ČVUT mohou dostat přístup. Nejsme úplně odříznutí, protože někteří naši           
studenti jsou naštěstí zaměstnanci, ale musíme to řešit. Kritické jsou finance pro SHOW,             
situaci řešíme s Odborem pro studentské záležitosti. Měli jsme jak objednávku z FSP, tak i               
objednávku na pronájem buzeráku. Pokud máte ve smlouvě, že je za to částka+DPH a              
máte na to objednávku z FSP, tak vám objednávku zruší a napíšou to na vás. Jinak se                 
povedlo dořešit čerpání z rezervy a budeme mít firmu pro úklid Školicího centra, kanceláře              
a klubovny na B7. 
+/-FEL (T. Drábek): Zvu vás na úterní oslavu sem do gril centra, jsou to první narozeniny                
klubu +/-FEL, protože před rokem klub tady na Strahově vznikl. 

4 Info z Akademického Senátu 
Za Akademický senát vystupuje Tomáš Drábek. 

T. Drábek: 1. 7. 2020 začne rekonstrukce Bubenečské koleje, bude to v druhé výzvě 
MŠMT ve výši 750 000 000 Kč. V tuto chvíli máme prý platné stavební povolení. Dále bude 
podle kvestora blok 12 na kolejích Strahov a Hlávkova kolej rekonstruována do roku 2023, 
připravuje se stavební povolení. Byla zvýšena jistina kolejného, bude zvýšena o 500 Kč a 
bude se to v červenci kontrolovat. Kdo k 9. 9. 2019 nebude mít zvýšené, tak ho z koleje 
vyhodí, takže pozor na to. Byl upraven ubytovací řád ČVUT – byl přidán absolvent, což je 
student, který absolvoval ČVUT a tím má možnost pět let bydlet na koleji. 

5 Info z Centrály 
S. Jeřábek: Přemýšlíme o termínech výjezdka. Zatím se nám jeví nejlépe konec října, tj. 
25.–27. 10. Další pondělí by byl státní svátek, jednalo by se tedy o výjezdko v prodlouženém 
víkendu. Vidíte to jako problém? 

O. Rybola: Termín se mi líbí! 

R. Volf: Termín se mi také líbí, nepojede Vydra, zbyde víc alkoholu na mě. 

V. Marešová: Mě by se líbil jiný víkend než ten prodloužený. 

S. Jeřábek: Další termín, který se nabízí, je 8.-10. listopadu 2019, ale je to období, kdy 
většina z nás má co dělat ve škole. Zeptám se orientačně: kdo je pro 25.-27. 10.? Probíhá 
nezávazné hlasování. Pro bylo 8. A kdo by byl pro listopadový termín? Probíhá nezávazné 
hlasování. Pro byli 2. Dobře, děkuji, nejspíše to bude v říjnu. 

 

J. Kapoun: S klukama s eFDrive a ze zaČVUTění dáváme dohromady přihlašování na 
seznamováky. Dělám pro to registrační systém a chci říct, že ten systém tady je a je připraven 
na to, aby šel použít znova.  

R. Volf: Děkuji Jirkovi, pracuje moc. 

J. Kapoun: Napadlo mě, jestli by třeba tento systém nechtěl použít FIT++ na Seznamováku 
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FITu. 

M. Kurka: Seznamovák na FITu má systém vlastní, navíc Seznamovák FIT není akce FIT++, 
je to co se organizace i dalších aspektů týče akce dost nepřístupná a uzavřená.  

S. Jeřábek: Ano, a i na základě tohoto bych toto uzavřel. 

 

J. Rubáš: Ahoj znova. Na vás, co jste předsedové, mám apel, což je mimo jiné oblíbené slovo 
prezidenta. Předsedové kolejních klubů jsou součástí RSS. Plánovali jsme schůzku, ale celé 
to padlo, protože na Doodle nebyla jediná reakce. Měl jsem špatnou zkušenost i s tabulkou na 
lidi na ubytování. SÚZ měl zájem se sejít, ale my to museli odvolat, protože jsme nebyli 
schopni dát dohromady lidi. Chceme ZZSVS svolat v září, využijme toho, že chtějí věci řešit. 

S. Jeřábek: Každý kolejní klub by si měl zkontrolovat adresy, které jsou v konferenci. Nechci 
si připustit, že na to všichni hází bobek. 

6 Schválení zápisů 
S. Jeřábek: Do konference šly čtyři zápisy z Parlamentu. Ze zápisu ze dne 8. 1. je zde jediný 
návrh, proč je ověřovatelem Pavel Valach (tento komentář vznesl J. Rubáš).  

J. Rubáš: Myslím si, že by ověřovatelem měl být prezident.  

P. Valach: Ověřovatel má ověřovat z faktické stránky, pokud tam ten člověk fyzicky nebyl, tak 
to dělat nemůže… 

R. Volf: Budeme zápisy schvalovat jednotlivě? 

S. Jeřábek: Jednotlivě. 

 
Usnesení 2019-06-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 8/1/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 18. 6. 2019“ 
OHP: 11; 7:0:4 → Usnesení přijato 
 
S. Jeřábek: Pojďme k únorovému zápisu. Ten je bez připomínek.  

 

Usnesení 2019-06-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 6/2/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 18. 6. 2019“ 
OHP: 11; 7:0:4 → Usnesení přijato 
 
S. Jeřábek: Přejdeme k dalšímu zasedání z dubna. J. Rubáš a R. Volf měli poznámky ke                
gramatice, poznámky přijímám. Zároveň je měním u Malého UZLU text na teambuilding.            
Kdo se ptal Jakuba Valenty (Vzdělání budoucnosti) ohledně ziskovosti? S. Jeřábek mění na             
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neznámý přítomný.  
Jsou pochybnosti o slibu gumových medvídků od R. Volfa P. Valachovi. S. Jeřábek to              
maže, protože to pravděpodobně nebylo vyřčeno. S. Jeřábek vygenerovává PDF a posílá            
do konference Parlamentu. J. Rubáš si šel pro notebook, aby to viděl. Posláno.  

 

Usnesení 2019-06-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 9/4/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 20. 6. 2019“ 
OHP: 11; 8:0:3 → Usnesení přijato 
 
S. Jeřábek: A poslední je z minulého Parlamentu. Je tu překlep ze školy na škodu. 
 
Usnesení 2019-06-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 14/5/2019 ve           
znění poslaném do konference Parlamentu 18. 6. 2019 po změně „vznikla škola“ na             
„vznikla škoda““ 
OHP: 11; 5:0:6 → Usnesení nepřijato 
 

7 Prezentace výročních zpráv 
S. Jeřábek: Nebyly prezentovány ESC, Retroherna a SPELEO. Nikdo z nich tu není. 
Podotýkám, že nedodaly Pod-O-Lee, Masařka a Hlávkova kolej.  

V. Vlčák: My výročku máme, ale není schválena Představenstvem.  

P. Valach: Pamatuji si, že Pod-O-Lee před dvěma měsíci říkali, že ji budou mít schválenou.  

8 Schválení účetní závěrky za rok 2018 
S. Jeřábek: Nedopatřením jsem celé znění nebral, ale můžete nahlédnout později. Do 
konference Parlamentu došla závěrka po změnách – titul u prezidenta a změny slov „sdružení“ 
na „spolek“.  

R. Volf: eFDrive je tam napsán špatně. Je tam psán jako „EFdrive“ či tak nějak, ale není to nic 
důležitého. 

S. Jeřábek: Eviduji a podívám se, ať vím, o čem je řeč.  

S. Jeřábek se dívá, ale žádnou chybu nevidí. Poznámka R. Volfa se jeví jako invalidní. 

 
Usnesení 2019-06-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje účetní závěrku za rok 2018 tak jak byla             
zaslána do konference Parlamentu 18. 6. 2019“ 
OHP: 11; 8:0:3 → Usnesení přijato 
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9 Schválení interního předpisu 2019-P2 Výroční zprávy a hlášení o         
stavu klubu 

M. Kurka chválí S. Jeřábka za použití termínu „spojovník“. 

S. Jeřábek: Změny jsou dvě: změna v IP ohledně přehledu kamerového systému schváleného 
na minulého zasedání, dále odevzdávání přihlášek do kanceláře na Strahově. Má někdo něco 
do diskuze? 
 
J. Rubáš: Proč tento předpis nešel do legislativy? 

S. Jeřábek: Protože mi to vypadlo, dost možná proto, že legislativní skupinka se rok nesešla. 
Jít to tam každopádně mělo. Shame on me. 

J. Rubáš: Tento předpis se týká i financí? 

S. Jeřábek: Netýká. 

J. Rubáš: Ani že je tam zpracování účetnictví? 

S. Jeřábek: Není to nakládání s penězi, je to dokumentace. 

J. Rubáš: Podle mě je to důležitý předpis. 

S. Jeřábek: Pokud nebude PAR proti, jsem ochoten předpis uznat jako důležitý předpis, i když 
si myslím, že to nemusí být. 

J. Rubáš diskutuje s P. Valachem. 

R. Volf: Čistě za sebe se to týká hodně financí, někdo to musí zpracovat a někdo poslat. 
Možná by to mohl být důležitý předpis. 

M. Hošna: Myšlenka důležitého předpisu je taková, aby neprošly předpisy, které by 
znevýhodnily kolejní kluby. Je to pojistka proto, aby se neschválilo něco, co by je mohlo 
znevýhodnit. Dokáže ten předpis ovlivnit něco, co ten předpis neupravuje? 

J. Rubáš: To není jediná podmínka. Máme institut o důležitém přepisu, takový předpis by si 
ho zasloužil. 

J. Kapoun: Když přemýšlím, tak financí se vlastně týká, protože na základě toho se odvody 
vypočítávají. Myslím si, že je podle mne důležitý.  

S. Jeřábek: Ukončuji diskuzi, nechal bych schvalovat tento předpis s tím.  

 

20:26 S. Jeřábek vyhlašuje pauzu 9 minut z důvodu přesunu do Školicího centra. Venku 
začíná pršet. Pauza se nakonec prodloužila do 20:49. 

20:49 → Zasedání pokračuje. 

 

 

Stránka 6 z 13 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
20. 6. 2019 

Koleje Strahov 

S. Jeřábek posílá doplnění ustanovení.  

S. Jeřábek: Než to pošlu, má někdo nějakou jinou připomínku, že bychom to upravili více? 

J. Rubáš: Nic jiného nemám.  

T. Drábek: Nemá být nahoře v nadpisu, že je důležitý? 

S. Jeřábek: To se tam nepíše. 

S. Jeřábek: Než to odhlasujeme, je tady někdo, kdo by si myslel, že ví, k čemu jsou výroční 
zprávy? 

R. Volf: To se ptáš, jestli někdo ví či neví?  

S. Jeřábek: Chci slyšet názor.  

R. Volf: Odpověď znám.  

D. Vrtěl: Je fajn, když si Předseda i Představenstvo uvědomí, co se stalo. Sám to tak mám. 
Reálný důvod proč, existuje? 

O. Rybola: Myslím si, že to slouží k tomu, jestli by ten klub měl existovat. Jestli dělá to, k 
čemu byl založen. Prostě co dělal a jestli to dělal. 

R. Volf: Když se dostaneš do klubu, třeba po roce, tak abys věděl o něčem, co dělali lidi před 
tebou, co ten klub dělal od svého založení. Je to historický vývoj a posun toho klubu.  

S. Jeřábek: Jsi nejblíž tomu, co jsem chtěl říct já. Kolektivní paměť. Výroční zpráva není 
buzerace.  

J. Kapoun: To z lidí nezaznělo. 

J. Rubáš: Tos řekl ty… 

R. Volf: Zveřejňují se výroční zprávy SU. Klubové se také zveřejňují? 

S. Jeřábek: Ne, ale klidně si je zveřejněte.  

R. Volf: My třeba nemůžeme získat zpětně dvě výroční zprávy, 14 a 15. 

S. Jeřábek: To by mělo být v archivu konference.  

J. Rubáš: Špatně dohledatelné, ale jsou. 

M. Dendis: Nemá spolek povinnost generovat výroční zprávu? 

S. Jeřábek: Nejsem si jist, ale my ji chceme po klubech. Pokud je povinností výroční zpráva, 
pak je to o číslech, resp. účetní závěrce.  

S. Jeřábek děkuje za diskuzi. 

 
Usnesení 2019-06-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje IP 2019-P2 Výroční zprávy a hlášení o            
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stavu klubu tak jak byla zaslána do konf. Parlamentu 20. 6. 2019“ 
OHP: 9; 7:0:2 → Usnesení přijato 

10 Schválení interního předpisu 2019-P3 Odvody na centrální účty  
S. Jeřábek: Zásadní změny jsou ve dvou bodech, kde je doplněno podílení se na úhradě 
provozních nákladů pro zájmové kluby, konkrétně jsou to body 2 a 3 čl. 6. Do bodu 2 je 
doplněno, že se zájmové kluby podílí na provozních nákladech částkou závislou od příjmů. 
Bod 3 je nový, zájmové kluby by měly odvádět částku vypočtenou za úhrn příjmů od třetích 
osob mimo členské příspěvky za uplynulé pololetí. Přidával jsem k tomu grafy. Je důležité k 
tomu říct, že dlouho se o tom nemluvilo, otevřelo se to na výjezdku. Studentská unie ČVUT má 
náklady, které označuje jako provozní. Tyto částky hradí jen kolejní kluby úměrně členským 
příspěvkům.  

J. Rubáš: V reálných číslech je to kolik? 

S. Jeřábek: Dohromady to udělá 450 000 až 600 000 Kč. Máme 5 500 000 Kč na členských 
příspěvcích. Provozní náklady se skládají z paušálních částek (právník, nájem kanceláře). 
Většina z toho je ale variabilní částka, např. vedení účetnictví, které je závislé na 
zaúčtovaných transakcí. Velkou část tvoří DPH a daň z příjmu právnických osob. Co by se 
mělo zavést – aby se zájmové kluby podíleli ve variabilní výši na provozních nákladech.  

S. Jeřábek vysvětluje daňově uznatelné a neuznatelné náklady a spojitost s daní z příjmu 
právnických osob.  

S. Jeřábek: Naše aktivita je složitá, máme aktivity placené z členských příspěvků, ale zároveň 
jsou daňově neuznatelné. Byl nápad, aby si každý klub zaplatil, to co si vygeneroval, ale to 
nejsme schopni spočítat a vygenerovalo by to šílené částky na účetnictví. Navíc ten klub to 
potřebuje vědět dopředu. 

J. Kapoun: Tím zastáncem výše jsem já. Může se stát, že z členských příspěvků nakoupíme 
něco, co je daňově uznatelné. Máme hospodářskou činnost, kde příjem daníme, ale náklady 
nejsou daňově uznatelné. My díky tomu můžeme udělat to, že tyto dvě věci daňově vykryjeme.  

D. Vrtěl: K třetímu bodu – když byly Dýmky na kopci, tak jsme v rámci ekonomické činnosti 
vybrali 20 000 Kč. To znamená, že by to bylo... 

S. Jeřábek: To by bylo 500 Kč. 

D. Vrtěl: Kdyby se tento interní předpis dnes schválil, tak v rámci odvodů by nás to mělo něco 
stát? 

S. Jeřábek: V prvním pololetí 2019 by se neodvádělo.  

 

R. Volf: Budeš mít klub, který překročí nějakou hranici na základě akcí. Nakonec příjmy 
vyšplhají nad 75 000 Kč, najednou musí platit určité částky, což je více jak 3250 + 10 % než 
to, co všechno udělal. 

S. Jeřábek: Jak udělal? 
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Dochází k vysvětlování daného IP. R. Volf chápe. Probíhá živá diskuze.  

R. Volf: Myslím si, že bychom o tom dnes neměli hlasovat, už jenom kvůli času důležitosti 
předpisu, ale bylo to posláno dva dny před zasedáním, kluby k tomu neměli přístup a nebylo to 
do posláno do legislativní skupinky. 

J. Kapoun: Nemůžu se zbavit pocitu, že mi to přijde moc rychlé a přijde mi, že by toto mělo 
projít širší diskuzí a nechat pro tu diskuzi prostor. 

R. Volf: Třeba BEST má prezidentku, která před dvěma dny přišla a neví, o co se jedná. 
Vzhledem k diferencím mezi kluby bychom se nad tím měli zamyslet, například jaký to bude 
mít dopad na náš rozpočet. Potřebuji zohlednit i to, jak se to vztáhne na ostatní kluby. Nejsem 
proti, ale myslím si, že to není ke schválení dnes. 

S. Jeřábek: Chtěl jsem to poslat dřív, ale posílal jsem to Oliverovi (bývalý prezident BESTu, 
pozn.) a čekal jsem na reakci, která přišla jen od Radka, ale nechci to na Olivera svalovat. 
Chtěl jsem otevřít diskuzi a doufal jsem, že se to dotáhne do tý doby, než budu prezidentem. 
Když se to schválí v září, tak nejsem proti, ale jsem pro, aby se v závěrečném ustanovení 
změnilo to, že se to na nové pololetí bude vztahovat. 

J. Kapoun: Nedělejme z toho lex eFDrive a BEST. Toto se dotýká všech ostatních zájmových 
klubů a čekal jsem, že se tím budeme zabývat, ne schvalovat. 

S. Jeřábek: Nekončím diskuzi, ale stahuji to z programu.  

V. Huvarová: Stando, můžeš nějak ospravedlnit, proč to eFDrive a BEST dostali dřív? 

S. Jeřábek: Za ten rok a půl se zařadila ještě Čajovna, u zbytku by to neovlivnilo jejich chod. 

V. Huvarová: Jak ospravedlníš to, že eFDrive a BEST dostali tento předpis dříve než 
Parlament a legislativní skupinka?  

S. Jeřábek: Představoval jsem si to tak, že do 24 hodin dostanu reakci od lidí, co do toho vidí 
nejvíce. 

R. Volf: Hned jak to přišlo, psal jsem Standovi, aby mi znění IP poslal do Messengeru. 
Přemýšlel jsem, jestli to udělat v konferenci nemo mimo, ale bylo to s námi řešeno něco v jako 
připomínkovém řízení. Vím, jak to tady funguje, ale zároveň mne zajímalo, jak se tato 
problematika vyvíjí a jaký pohled na to má Standa. Nemyslím si, že je to v nejlepším stavu a 
že by to mělo být schváleno. Potřebujeme nad tím více času to promyslet. Neměl jsem čas 
oslovit lidi, kteří tomu rozumí tak, aby mi dali relevantní pointy. Určitě se CEN ještě optáme.  

S. Jeřábek: Určitě to půjde legislativní skupince. Jak se ten termín posunul, tak jsem s ničím 
jiným nepočítal a do programu jsem to dal jako bič na sebe. Když to na tom programu bude, 
tak se o tom bude více mluvit. 

J. Kapoun: Můžeme se o tom bavit, ale ne o tom hlasovat. Přijde mi, že slyším, že je to IP, 
který se týká celé SU, je to věc veřejná a nemohu se zbavit pocitu, že je to věc veřejná není. 

S. Jeřábek: Počítám s tím, že je to třeba ještě probrat. Omlouvám se vám, ale fakt to zabírá. 
Děkuji za komentáře. 
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11 Schválení ekonomické činnosti Vítejte na ČVUT 2019  
S. Jeřábek: Měl by se konal 4. ročník, opět v Malé sportovní hale Holešovice. Termín je 23. 9. 
2019, což je první pondělí v semestru. Akce bude opět od 19:00. Vstupenky se budou 
prodávat přes GoOut či hotově na místě. Počítáme, že v předprodeji bude většina. Počítá se 
také se zlevněnou cenou v rámci SU ČVUT a klubů.  

S. Jeřábek čte čísla nákladů a výdajů v dokumentu Ekonomické činnosti. 

M. Andrýsek: Kdo to organizuje a kdo je za to zodpovědný? 

S. Jeřábek: Zodpovědný je za to Tomáš Pokorný, organizuje to Vladimír Bárta a Richard 
Burkoň. Nikdo z nich tu bohužel dnes nemůže být. 

V. Huvarová: Kdy se z Vítejte na ČVUT stala akce, která dříve byla hrazena z externích 
zdrojů akce, která je nyní hrazena z interních zdrojů (FSP)? 

S. Jeřábek: Změnilo se to ve chvíli, kdy bylo Vítejte na ČVUT zahrnuto do Ahoj Techniko! v 
přihlášce do Fondu studentských projektů. Nebýt toho, tak ta částka z FSP není taková. 

V. Huvarová: No a kdy se to stalo?  

S. Jeřábek: Loni v listopadu, v době podání přihlášky.  

V. Huvarová: Bylo to loni?  

S. Jeřábek: Loni to pod Ahoj Techniko! nebylo, letos to bude poprvé. Pravděpodobně bude 
něco hrazeno z interních zdrojů. FSP bylo navýšeno díky Vítejte na ČVUT o 95 000 Kč, je teď 
jen otázka, jak se ty peníze rozdistribuují v rámci projektů. 

M. Andrýsek: Není to akce, co by lákala nové lidi do SU ČVUT. Je třeba tuto akci financovat z 
CEN a z FSP? 

S. Jeřábek: Popletl jsem to, Vítejte na ČVUT dostávalo z FSP peníze i minule, akorát to byl 
samostatný projekt. Omlouvám se. 

M. Andrýsek: A poměr financí FSP versus Centrála? 

S. Jeřábek: Letos? Realita? Nevím.  

M. Andrýsek: Máme těch 95 000 Kč slíbeno? 

S. Jeřábek: Máme víc jak 95 000 Kč na Ahoj Techniko!, teď to interně přerozdělujeme. 

J. Rubáš: Čistě technicky, bod si uvedl hrozně nepoliticky. Co budou organizátoři a Centrála 
dělat, když Parlament neschválí ekonomickou činnost? 

S. Jeřábek: Vyhlásím mimořádné zasedání Parlamentu. 

J. Rubáš: Je rozumné a riskantní to schvalovat na poslední chvíli s absencí organizátorů. 

S. Jeřábek: Je riskantní spoléhat na to, že vyjde mimořádné zasedání. 

J. Rubáš: Ekonomická činnost Vítejte na ČVUT 2018 neobsahuje rozpočet, ekonomická 
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činnost pro letošní rok ano. Jaký je rozdíl z financování? 

S. Jeřábek: Z hlavy nevím, ale je účetnictví. Data máme, statistiku v tuto chvíli neznám.  

J. Rubáš: Máme rozpočet pro 2019, ale k čemu nám je, když neznáme minulý rozpočet... 

 
Usnesení 2019-06-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost Vítejte na ČVUT          
2019 ve znění v jakém byla zaslána do PAR 17. 6. 2019“ 
OHP: 10; 7:1:2 → Usnesení přijato 
 

12 Schválení aktualizace ekonomické činnosti zaČVUTění  
S. Jeřábek: K aktualizaci ekonomické činnosti – přibyl prodej triček, který v původní nebyl. 
zaČVUTění bylo prezentováno na posledním Parlamentu.  

S. Jeřábek předává slovo A. Valáškovi. 

A. Valášek: V původním návrhu ekonomické činnosti nebyla trika. Důvodem je to, že kdyby 
náhodou přijelo málo lidí, tak aby se to zaplatilo. Do nákladů se také přidala rezerva a zároveň 
se zvýšily náklady za ubytování, byl do nich zahrnut rekreační poplatek. 

R. Volf: Nechce příští UZEL organizovat Centrála? 

S. Jeřábek: Ne. 

J. Rubáš: Proč je ta rezerva u výdajů 100 000 Kč? 

A. Valášek: Je to velká rezerva, abychom tam mohli případně objednat interpreta, když přijde 
víc lidí.  

J. Rubáš: Jste až moc upřímní. 

Š. Jílek: Když je z toho zisk, kdo ho z toho má? 

S. Jeřábek: To zůstává na účtu CEN a mohli bychom počkat 14 dní s odvody, například. Zisk 
nám pomůže získat „polštář“, CEN by se mohla také s procenty podílet na provozních 
nákladech. 

R. Volf: Kdybychom udělali podle nového IP EČ na 400 účastníků, tak si musíme přidat 15 
procent, které musíme odvést CEN.  

S. Jeřábek: Bylo by to blízko 10 %. 

R. Volf: My jako zájmový klub máme markantní deficit vůči této akci. 

S. Jeřábek: Já tomu rozumím. 

R. Volf: Oni mají o 10 procent více jak my. 

S. Jeřábek: Jde o celoSU akci, kde je to podobně jako u SOA. 
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J. Rubáš: Trika jste koupili? 

M. Haniš a A. Valášek: Ne. 

J. Rubáš: Kolik máte přihlášek nyní?  

M. Haniš a A. Valášek: 8 

M. Haniš: Zítra je zápis na FELu, kde bude propagace letáky. Všem dáme odkaz na skupiny 
pro prváky na FELu, chceme tam propagovat zaČVUTění a podobně.  

Probíhá živá diskuze ohledně kapacity. 

Š. Jílek: Jaká je kapacita druhého kempu? 

A. Valášek: Náš má 200 účastníků, kemp, kde je ÚTVS, má kapacitu 200 lidí. Očekává se, že 
jim přijede 100 účastníků, takže bychom ten kemp mohli využít. 

S. Jeřábek: Já žádnou novou smlouvu ohledně ubytování nebudu podepisovat… 

J. Rubáš: Náklad na triko je 200 Kč, proč musí být triko ziskové? Je tam rezerva, tak proč 
musíme být ziskoví?  

A. Valášek: Můžeme cenu trika srazit na 200 Kč.  

Usnesení 2019-06-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje aktualizaci EČ zaČVUTění ve znění v           
jakém byla zaslána do PAR 18. 6. 2019 se změnou ceny za triko na 200 Kč vč. DPH“ 
OHP: 10; 8:0:2 → Usnesení přijato 
 

13 Různé  
M. Kurka: Společně s veletrhem kutilů a makerů Maker Faire Prague jsme navázali 
spolupráci, na základě které nám bylo věnováno několik volných vstupenek. Pokud o ně máte 
zájem vy či někdo z klubů, dejte mi prosím vědět mailem či osobně. 

J. Rubáš: Mám poznámku k registračním formulářům – máme tristní počet klubů, kteří 
odevzdali včas, někteří odevzdali dnes, z toho jeden je náš nejnovější, což je úžasný. Množí 
se ale dotazy, že lidé neví, co vlastně mají dělat. Napíšu zprávu o tom, co se má s 
registračními formuláři udělat, povinností klubů to bude odevzdat do kanceláře SH. 

R. Volf: Jak to vypadá s kontrolní komisí? 

S. Jeřábek: Špatně.  

R. Volf: Nikdo? 

S. Jeřábek: Jeden člověk. Gury? 

R. Volf: Nemyslíš si, že by se to mělo řešit? 

Š. Jílek: Možná jen otázka, co je registrační formulář? 
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S. Jeřábek: To je ve vašem případě přihláška a vy tuto povinnost nemáte, protože jste externí 
klub.  

O. Rybola: Odevzdávali jsme do kanceláře, ale platí stále, že máme naskenované posílat? 

S. Jeřábek: Není třeba.  

P. Valach: Ještě upřesníme, v jakém formátu by to mělo být.  

M. Němec: Zarazilo mne, že až teď budete posílat specifikace… 

S. Jeřábek: To je ohledně hlášení, papírové se budou odevzdávat nově.  

J. Rubáš: FIT++ nemám.  

M. Němec: Připomenu to předsedovi.  

J. Rubáš: Vyřešíte to jako Masařka. Úpravy, které dělá GDPR, je úprava registračního 
formuláře. Jde o interní kluby SU, formulář bude jednotný pro všechny kluby. V rámci příprav 
bylo pár partyzánských akcí, třeba na Pod-O-Lee, nicméně nikdo nebude muset třeba 
přeregistrovat členy, kdo má „supr čupr“ formuláře. 

Silicon Hillem byl schválen předpis ohledně kamerového systému. Vzhledem k tomu, jak je 
psaný, dá se použít v jakémkoliv klubu, jen stačí přepsat několik věcí. Každý klub, který má 
kamerový systém, má povinnost takový interní předpis do 1. 10. 2019. 

D. Vrtěl: Týká se to veškerého kamerového systému či jen se záznamem? 

P. Valach: Veškerého. 

 

Konec zasedání 22:22 

 

Zapisovatel: Milan Kurka 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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